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Nr. 27960/2023 
 

 

PROCES- VERBAL 
încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare, convocată de 

îndată,  a Consiliului Judeţean Cluj din data de 10 iulie 2023 

 
Dl. Marius Mînzat:   

Bună ziua. 
În conformitate cu prevederile art. 179 coroborate cu art. 134  din 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, precum și potrivit Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 170/2020, republicată, privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare a Consiliului Judeţean Cluj, prin Dispoziţia nr. 521 din 
10 iulie 2023  am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă extraordinară 
pentru astăzi, data de 10 iulie 2023, ora 1100. Convocarea consilierilor judeţeni s-a 
făcut de îndată, în scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectele de hotărâri au fost postate pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, 
au fost afişate la sediul acestuia şi au fost transmise electronic tuturor 
consilierilor judeţeni. Anunţul cu privire la desfășurarea acestei ședințe publice 
a fost afişat la sediu, postat pe site-ul propriu şi a fost transmis către mass-
media. 

Lucrările prezentei şedinţe extraordinare a Consiliului Judeţean Cluj se 
vor desfășura prin intermediul unei platforme online de videoconferință, 
începând cu ora 1100.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

 Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 37. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe platforma online de 
videoconferinţă, după semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească 
procedura de înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat faptul că din 
totalul celor 37 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, 
sunt prezenţi 26 de membri....  
Dl. Alexandru Cordoș: 

Alexandru Cordoș sunt, vă rog să mă înregistrați și pe mine. Vă 
mulțumesc! 
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Dl. Marius Mînzat:   
Acum se face înregistrarea! 
Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat faptul că din 

totalul celor 37 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, 
sunt prezenţi 27 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna 
desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  
 În acest moment absentează dl. Alin Tișe, dl. Cuibus Valentin Claudiu, dl. 
Oprea Laurențiu, dl. Andro Marinel-Ioan, dl. Molhem Bashar, dl. Chirteș Horea 
Dorin, dl. Iuliu Sămărtean, d-na Reș Eva, d-na Marchiș Angela-Felicia și d-na 
Muscă Elena . 

* 
Menționăm faptul că până la încheierea ședinței s-a modificat numărul membrilor 

prezenți, fiind prezenți un număr de 30 de membri, deoarece pe parcursul desfășurării 
ședinței s-a înregistrat și prezența domnului Chirteș Horea Dorin, domnului Iuliu Sămărtean și 
a doamnei Reș Eva.  

* 
Este prezentă la această şedinţă şi doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 

* 
Fiecare proiect de hotărâre înscris în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit 

de un referat de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

* 
Având în vedere faptul că între timp s-a conectat și doamna Reș Eva, vom proceda la 

înregistrarea prezenței acesteia.  
În urma înregistrării, constat că din totalul celor 37 de membri în funcţie care compun 

Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 28 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru 
buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  

În acest moment absentează dl. Alin Tișe, dl. Cuibus Valentin Claudiu, dl. Oprea 
Laurențiu, dl. Andro Marinel-Ioan, dl. Molhem Bashar, dl. Chirteș Horea Dorin, dl. Iuliu 
Sămărtean, d-na Marchiș Angela-Felicia și d-na Muscă Elena . 

* 
În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi.  Vă rog să pregătiţi 

votul electronic.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
Dl. Balla Francisc: 
 Bună ziua! Nu apare opțiunea de vot! 
Dl. Traian Abrudan: 

La mine apare! 
Dl. Sorin Pintea: 

Nici la mine nu apare! 
Dl. Marius Mînzat: 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 26 de voturi „pentru” și 2 
membri nu au votat, astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat.  

Ordinea de zi cuprinde 5 puncte, după cum urmează: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Dotarea Centrului de 
servicii de recuperare neuromotorie de tip ambulatoriu pentru persoane 
cu dizabilități Turda” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Dotarea Casei de Tip 
Familial ”Perlino” Cluj Napoca” 
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Inițiator – Alin Tișe – președinte 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Dotarea Căminului  
pentru persoane vârstnice Recea Cristur” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Dotarea Complexului 
de Servicii Sociale Câmpia Turzii” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special 
reprezentantului  Județului Cluj în  Adunarea Generală a Asociației de  
Dezvoltare Intercomunitară  Eco-Metropolitan Cluj pentru a vota 
aprobarea proiectului de hotărâre înscris pe Ordinea de zi a ședinței din 
data de 14.07.2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

* 
Având în vedere faptul că între timp s-a conectat și domnul Chirteș Horea Dorin și 

domnul Iuliu Sămărtean, vom proceda la înregistrarea prezenței acestora.  
În urma înregistrării, constat că din totalul celor 37 de membri în funcţie care compun 

Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 30 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru 
buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  

În acest moment absentează dl. Alin Tișe, dl. Cuibus Valentin Claudiu, dl. Oprea 
Laurențiu, dl. Andro Marinel-Ioan, dl. Molhem Bashar, d-na Marchiș Angela-Felicia și d-na 
Muscă Elena . 

* 
Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 

începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză,  espective aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați! 
D-na Marinela Marc: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 5.  
Dl. Marius Mînzat: 

Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 

ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 
* 

 În conformitate cu prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
consilierii judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea la  
adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos material și sunt obligați să 
anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe care îl au la adoptarea proiectelor de 
hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai sunt luați în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au 
drept de vot la adoptarea acestor hotărâri. 
 În acest contex, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la adoptarea 
proiectului de hotărâre din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 5 avem 1 abținere, a doamnei Marinela Marc. 
* 
 

Dacă legat de ordinea de zi sunt intervenții? 
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Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem ordinea de zi, astfel: 
 

1. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 
„Dotarea Centrului de servicii de recuperare neuromotorie de tip 
ambulatoriu pentru persoane cu dizabilități Turda”, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc! Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? 
D-na Adela Dehenes: 
 Să știți că nu am găsit nicio anexă referitoare la dotări, deși este 
specificat că va fi anexat documentul, vă rog să verificați, probabil este încă în 
lucru sau ceva.... 
Dl. Marius Mînzat: 

Doamna secretar general a județului o să vă răspundă. 
D-na Simona Gaci: 
 În proiectul de hotărâre e menționat ceea ce se achiziționează, 
produsele care se achiziționează în cadrul proiectului. Lista cu documentele 
nu am pus-o, într-adevăr, dar... 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă doriți, d-na dir. Molnar de la DGASPC, cred și sper că este în ședință 
cu noi, iar dacă este prezentă, o rog să răspundă doamnei consilier județean 
Dehenes. 
D-na Adela Dehenes: 

Dacă-mi permiteți? 
Dl. Marius Mînzat: 

Da! Poftiți! 
D-na Adela Dehenes: 

Sigur este o listă pe care trebuie să o consultăm, pentru că e vorba de 
dotări și de prețuri, așa cred că, vizual ar ajuta să o primim. Vreau să spun că 
verbal este dificil de comunicat așa ceva. 
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles!  
Dar în princoipiu, acum luăm legătura cu d-na dir. Molnar, iar după ce 

intră o să repetăm întrebarea pentru a auzii întrebarea pe care ați pus-o. 
D-na dir. Nicoleta Molnar: 

Mă auziți? 
Dl. Marius Mînzat: 

Da! Vă rog să o lăsăm pe doamna consilier Dehenes să pună întrebarea 
pentru dumneavoastră.  

Vă rog d-na consilier! 
D-na Adela Dehenes: 

Aș fi vrut să consult lista de dotări, ca o anexă separată, nu am găsit-o, 
dacă puteți să ne-o transmiteți? Consider că e dificil de rezumat verbal, dar 
dacă reușiți...., oricum ar trebui anexată ca atare. 
D-na dir. Nicoleta Molnar: 

Da! Poate reușesc verbal. 
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Este aparatură pentru terapie fizică, terapie combinată portabilă și 
diferite echipamente de tipul pedalierelor, bicicletelor pentru recuperare, iar 
pe lângă toate și o rampă mobilă. Dacă se poate, aș putea să transmit acum 
lista, la cineva de la consiliul județean, astfel încât să ajungă la dumneavoastră 
în timpul desfășurării ședinței. 
D-na Adela Dehenes: 

Mulțumim! 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul la acest punct de pe ordinea de 
zi? 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
Dl. Balla Francisc: 
 Bună ziua!  
Încă o dată nu apare opțiunea de vot, până acum a apărut. 
Dl. Sorin Pintea: 
 Nici la mine! 

Dacă se poate... 
Dl. Szegedi Andrei: 
 Bună ziua! 
 Avem rugămintea ca de fiecare dată când intrați la o ședință online să vă 
updatați aplicația, pentru că, se fac updeit-uri săptămânale sau tot la două 
săptămâni la aplicații. Apar versiuni diferite și de aceea nu vă apare, la unii nu 
vi s-a updatat aplicația. 
Dl. Balla Francisc: 
 Am înțeles! Dar până acum nu am avut o problemă de genul acesta și se 
updatează automat tot, teoretic, tot sistemul care îl am, deci nu înțeleg, iar la 
începutul ședinței a apărut ”particip la ședință”...  
Dl. Sorin Pintea: 
 Exact! Și la mine e la fel. 
Dl. Balla Francisc: 
 Acolo m-am putut înregistra, nu a fost nicio problemă, acum nu apare 
nici una din opțiunile de vot. Dacă nu era updatat, atunci nu apărea nici 
opțiunea respectivă. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Stimați colegi, vă propun să facem o pauză de 5 minute și colegii care au 
probleme cu aplicația să-și updateze aplicația și revenim după 5 minute. Vă 
rugăm să vă updatați aplicația, să vedem dacă persistă problema. Mulțumesc! 

* 
Pauză 

* 
 Stimați colegi, având în vedere fapul că 2 colegi au trebuit să-și updateze 
programul respectiv, propun să reluăm votul. 

Supun la vot proiectul de hotărâre analizat. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 28 de voturi “pentru” și 2 
membri nu au votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea proiectului „Dotarea Centrului de servicii de recuperare 
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neuromotorie de tip ambulatoriu pentru persoane cu dizabilități Turda”, 
acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 125 

 
* 

*         * 
 

2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 
“Dotarea Casei de Tip Familial ”Perlino” Cluj Napoca”, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc!  
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Domnule vicepreședinte, Iuliu Sămărtean sunt! 
Dl. Marius Mînzat: 

Poftiți, domnule consilier! 
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Vă rog să verificați dacă votul meu s-a cuantificat la proiectul anterior. 
Dl. Marius Mînzat: 

Bine! Verificăm! 
Dacă sunt discuții la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi? 
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 25 de voturi “pentru” și 5 
membri nu au votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea proiectului “Dotarea Casei de Tip Familial ”Perlino” Cluj 
Napoca”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 126 

 
* 

*         * 
 

3. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 
“Dotarea Căminului  pentru persoane vârstnice Recea Cristur”, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc! Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? 
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D-na Adela Dehenes: 
Am consultat pentru acest proiect lista de obiecte care urmează a fi 

achiziționate pentru a dota Centrul și consider că pentru fonduri europene am 
putea solicita un dispozitiv care este foarte util pentru persoane vârstnice, voi 
susține același lucru și la proiectul următor, este vorba de o mașină de spălat 
pentru recipiente cu excreții, este vorba de ploști urinare. Acestea sunt oferite 
pe piața românească, trebuiesc oferte personalizate, noi nu am avut când să 
solicităm acest lucru, dar aș dori să propun DGASPC-ului să ia în considerare 
suplimentarea listei de dotări cu un astfel de produs, este vorba de mașini de 
spălat pentru recipiente cu excreții.   
Dl. Marius Mînzat: 

Da! Am înțeles! 
Doamna dir. Molnar este împreună cu noi și a notat.  
Vă mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 27 de voturi “pentru” și 3 
membri nu au votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea proiectului “Dotarea Căminului  pentru persoane vârstnice 
Recea Cristur”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 127 

 
* 

*         * 
 

4. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 
“Dotarea Complexului de Servicii Sociale Câmpia Turzii”, cu mențiunea 
că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea 
avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc! Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? 
D-na Adela Dehenes: 

Încă o dată susțin, în cazul în care în dotarea acestui Centru pentru 
persoane dependente nu există o astfel de mașină de spălat, de asemenea nu 
am primit încă lista de anexe cu obiectele care se doresc a fi achiziționate, vă 
rog să luați în considerare și să includeți un astfel de aparat, pentru că, la 
persoanele dependente este cu adevărat nevoie să se curețe și să aibă grijă de 
igiena obiectelor... 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc! 
Dacă mai există alte intervenții? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
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În urma operațiunii de votare se înregistrează: 28 de voturi “pentru” și 2 
membri nu au votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea proiectului “Dotarea Complexului de Servicii Sociale Câmpia 
Turzii”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 128 

 
* 

*         * 
 

5. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind acordarea mandatului 
special reprezentantului  Județului Cluj în  Adunarea Generală a 
Asociației de  Dezvoltare Intercomunitară  Eco-Metropolitan Cluj pentru 
a vota aprobarea proiectului de hotărâre înscris pe Ordinea de zi a 
ședinței din data de 14.07.2023, cu mențiunea că a fost analizat în 
comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr. 2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc! Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? 
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Da, bună ziua!  

Am transmis un amendament, nu știu dacă s-a reușit distribuirea lui 
către colegii consilieri, dacă nu, pot să îl prezint aici... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă rog să îl prezentați, domnule consilier! 
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 E vorba de un amendament la articolul 1 din proiectul de hotărâre și îl 
modifică în felul următor: 
 În articolul 1 se prevede că se acordă un mandat special pentru 
aprobarea proiectului de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor 
pentru serviciile prestate de Supercom iar propunerea de amendament este 
să acordăm mandat special pentru a vota împotriva proiectului de hotărâre 
privind aprobarea modificării tarifelor pentru serviciile prestate de Supercom. 
Am arătat și... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles! 
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Am arătat și în forma scrisă a amendamentului, atâta timp cât 
operatorul de  salubritate încă nu și-a îndeplinit unul dintre principiile, nu 
îndeplinește unul dintre principiile de bază ale caietului de sarcini și ale 
contractului, respectiv instrumentul plătește pentru cât arunci, nu putem să 
acceptăm la nesfârșit majorări și modificări de prețuri, dacă ei nu-și 
îndeplinesc această obligație elementară din contract.  
Mulțumesc! 
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Amendament prezentat în numele grupului USR: 
 
Iniţiator(i): 

 

Cătălin Sălăgean  

Consilier Județean  

Tip amendament: 

 

|X| modificare 

|_| completare 

|_| abrogare 

AMENDAMENT NR. 1 

la proiectul de hotărâre a consiliului local nr. 5 / 10.07.2023 privind 
acordarea mandatului special reprezentantului Județului Cluj în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Eco-Metropolitan Cluj 
pentru a vota aprobarea proiectului de hotărâre înscris pe Ordinea de zi a 
ședinței din data de 14.07.2023 

Text original: 
Art. 1. Se acordă mandat special 
Președintelui Consiliului Județean 
Cluj, în calitate de reprezentant de 
drept al Județului Cluj, pentru a vota 
în cadrul Adunării Generale a 
Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Eco-Metropolitan 
Cluj, în ședința din data de 
14.07.2023, aprobarea ”Proiectului de 
hotărâre privind aprobarea 
modificării tarifelor pentru serviciile 
prestate de Supercom S.A. în baza 
Contractului de delegare prin 
concesiune a gestiunii activităţilor 
de colectare şi transport a deşeurilor 
în Județul Cluj (lotul 1) nr. 
1111/24.08.2022, precum și a 
modificării tarifelor distincte pentru 
gestionarea deşeurilor pentru Lotul 
1, așa cum au fost aprobate prin 
Hotărârea ADI ECO-METROPOLITAN 
CLUJ nr. 5/29.06.2023”, cuprins în 
anexa care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Text modificat: 
Art. 1. Se acordă mandat special 
Președintelui Consiliului Județean 
Cluj, în calitate de reprezentant de 
drept al Județului Cluj, pentru a vota 
în cadrul Adunării Generale a 
Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Eco-Metropolitan 
Cluj, în ședința din data de 14.07.2023, 
împotriva ”Proiectului de hotărâre 
privind aprobarea modificării tarifelor 
pentru serviciile prestate de 
Supercom S.A. în baza Contractului 
de delegare prin concesiune a 
gestiunii activităţilor de colectare şi 
transport a deşeurilor în Județul Cluj 
(lotul 1) nr. 1111/24.08.2022, precum și a 
modificării tarifelor distincte pentru 
gestionarea deşeurilor pentru Lotul 1, 
așa cum au fost aprobate prin 
Hotărârea ADI ECO-METROPOLITAN 
CLUJ nr. 5/29.06.2023”, cuprins în 
anexa care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Motivaţie: 
Operatorul de salubritate NU își respectă obligațiile contractuale asumate 
prin Contractul de delegare nr. 1111/24.08.2022 (Lotul 1), respectiv nu 
facturează serviciile conform principiului ”plătește pentru cât arunci”, iar 
serviciile sunt prestate la nivel minim, departe de obiectivele de reciclare la 
care ar trebui să fim în 2023. 
 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă mulțumesc, am înțeles!  
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Dacă altcineva dorește să intervină la acest punct de pe ordinea de zi... 
Dacă nu sunt alte amendamente, vă rog să pregătiți votul pentru 
amendamentul USR, prezentat de domnul consilier județean Sălăgean! 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 9 voturi “pentru”, 10 voturi 
“împotrivă” și 5 abțineri și 6 membri nu au votat, astfel încât amendamentul a 
fost respins! 

* 
 În continuare vă propun votarea proiectului de hotărâre în forma 
prezentată de către executiv ... 
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Aș dori dacă pot să mai adaug două fraze... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Da, sigur, poftiți, domnule consilier! 
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Voiam doar să spun că în ultima ședință, când am votat recalcularea 
tarifelor, USR  a fost acuzat de ipocrizie  pentru că s-a abținut la votul de atunci. 
Acum avem în față un proiect prin care noi mandatăm reprezentantul 
Consiliului Județean în AGA la ADI să voteze pentru majorarea acestor tarife și 
nu pot să nu mă întreb practic cine dă dovadă de ipocrizie, când la nici două 
săptămâni după ce am votat o așa zisă scădere a tarifelor, acum practic 
anulăm acea scădere și mergem chiar peste nivelul inițial cu tarifele pentru 
populație.  Apoi, mai vreau doar să spun că noi, în foarte multe ședințe am 
avut proiecte de hotărâri pe ordinea de zi prin care am încercat să ne 
respectăm, nu că am încercat, chiar am reușit să ne respectăm obligațiile 
contractuale, obligațiile care revin Consiliului Județean în relația cu Supercom, 
cu operatorul, le-am predat și amplasamentul de la CMID, am făcut tot ce ține 
de noi și trebuie să ne întrebăm oare când Supercom-ul își va respecta partea 
lui de contract, partea lui de obligații, pentru că deja așteptăm de prea mult 
timp iar în ceea ce privește prețul tarifelor, deja la nivelul și la calitatea 
serviciilor pe care le prestează Supercom, deja prețul este unul mare, deja 
plătim prea scump pentru salubritate. Salubritate sau serviciul de salubritate 
nu presupune doar colectarea sau acel serviciu de bază de colectare a 
deșeurilor din oraș, ci presupune mult mai multe, și reciclare și valorificare, știți 
cu toții foarte bine că s-a discutat extrem de mult pe acest subiect...deci noi 
plătim pentru un serviciu de bază de colectare a deșeurilor un preț mare și 
acum urmează să îl mărim din nou...acesta este motivul pentru care USR nu va 
susține această majorare de preț sau mă rog, acest proiect de hotărâre prin 
care noi mandatăm reprezentantul Consiliului Județean să voteze majorarea 
prețurilor. Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă mulțumesc! Domnule consilier județean, este aici prezent aici 
domnul Iancu de la ADI Eco Metropolitan, doamna director Rațiu și încearcă să 
vă dea anumite lămuriri la problema pe care ați ridicat-o dumneavoastră. 
Poftiți, domnule Iancu! 
Dl. Iancu Pintea: 
 Bună ziua! Mulțumesc, domnule Președinte! În primul rând vreau să 
spun că a fost supusă atenției noastre această cerere a Supercom-ului de 
modificare a tarifelor. Pentru această cerere noi am constituit un grup de lucru 
format din reprezentanți ai Consiliului Județean, reprezentanți ai Primăriei 
Cluj-Napoca și doi reprezentanți ai ADI-ului...am analizat cu atenție toate 
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documentele justificative înaintate de Supercom către noi și din suma totală 
pe care au cerut-o ei, am aprobat undeva cam 20% față de tarifele pe care le-
ați aprobat săptămâna trecută prin recalculare  și cam 15% față de oferta lor 
financiară. Din punctul nostru de vedere, a profesionaliștilor care am analizat, 
ni se pare că este justificată această modificare de tarif...doi, s-ar putea să nu fie 
aprobată de către dumneavoastră, de către UAT-uri, Supercom-ul este 
îndreptățit să meargă la ANRSC iar acolo s-ar putea ca ANRSC-ul să nu verifice 
toate facturile, toate detaliile cum am făcut noi și să-i aprobe sută la sută. Așa 
că există un risc...noi, comisia am hotărât că 15% este justificat și este legal din 
punctul nostru de vedere...am înaintat în acest sens și un raport de 
specialitate. Cred că a ajuns și la dumneavoastră și vă ajută foarte mult de la 
pagina 21 până la pagina 23 avem un tabel comparativ...ce este acum, cât a 
cerut Supercom-ul și cât am aprobat noi. Mulțumesc frumos! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Doamna director Mariana Rațiu... 
Dl. Mariana Rațiu: 
 Bună ziua tuturor! Eu aș vrea să adaug, aspectele pe care 
dumneavoastră, domnule consilier, le-ați ridicat, într-adevăr țin de 
monitorizarea și executarea contractului și nu de costurile care intră în 
componența tarifului.  Sancțiunile și penalitățile care sunt prevăzute atât în 
contract cât și în lege sunt altele decât ceea ce dumneavoastră ați solicitat, 
adică să nu se aprobe majorarea tarifului.  Majorarea tarifului a venit ca urmare 
a faptului că acest tarif a fost ofertat de către Supercom în urmă cu trei ani. 
Costurile au crescut, au venit cu documente justificative, legiuitorul ne obligă 
pe toți să ținem cont de acest lucru, pentru că altfel nu își pot îndeplini 
serviciul. Neaprobarea majorării tarifului i-ar da chiar lui dreptul să spună că 
din cauza aceasta nu își poate exercita serviciul așa cum stabilesc obligațiile 
contractuale.  Prin urmare, într-adevăr, faptul că nu  se cântărește, trebuie să 
se aplice sancțiunile și penalitățile din contract care sunt cu totul și cu totul 
altele decât neaprobarea tarifului. Mersi! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc, doamna director! Dacă mai dorește cineva pe acest punct 
de pe ordinea de zi să ia cuvântul...Dacă nu, vă rog să pregătiți votul! 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 17 de voturi “pentru”, 5 
voturi ”împotrivă”, 3 ”abțineri” și 5 membri nu au votat, astfel Consiliul Judeţean 
respinge Proiectul de hotărâre privind acordarea mandatului special 
reprezentantului  Județului Cluj în  Adunarea Generală a Asociației de  
Dezvoltare Intercomunitară  Eco-Metropolitan Cluj pentru a vota aprobarea 
proiectului de hotărâre înscris pe Ordinea de zi a ședinței din data de 
14.07.2023. 

 
* 

*         * 
 

Stimați colegi, având în vedere că este ședință extraordinară, nu există 
punctul Diverse, așa că vă doresc o zi bună în continuare. 

 
* 

Având în vedere faptul că a fost epuizat punctul înscris în ordinea de zi, 
constat că lucrările prezentei şedinţe s-au încheiat. 
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Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparenţa în 
administraţia publică nr. 52/2003, cu modificările şi completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afişat la sediul 
Consiliului Judeţean Cluj şi publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
          
 
 

      PREŞEDINTE,                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
         ALIN TIŞE                                                         SIMONA GACI 


